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Abstract (en)
Pane element comprises at least one pre-tensioned glass pane having on its surface an electrical conductor structure with electrical connection lines
leading to the edge of the glass pane. The glass pane is a component of an insulating glass element consisting of at least one further pane and a
frame-like spacer. The spacer is connected by an adhesive strip to the surface of the glass pane provided with the conductor structure and crosses
the electrical connections in the region insulated with a thin, insulating, protective layer. In the crossing region on a pre-determined path the adhesive
strip consists of a material having a higher electrical insulating activity than the rest of the adhesive strip. <??>Independent claims are also included
for processes for producing the above pane element. Preferred Features: At least one further thin, insulating, protective layer made of an electrically
non-conducting material is provided between the connections and the spacer, especially between the connections and the adhesive strip.

Abstract (fr)
Dans un élément de vitrage avec au moins une vitre trempée, sur la surface de laquelle il est prévu une structure de conducteurs électriques, dont
les lignes de raccordement électrique sont menées vers le bord de la vitre, dans lequel la vitre trempée est un composant d'un élément de vitrage
isolant formé d'au moins une autre vitre et d'une pièce d'écartement en forme de cadre et la pièce d'écartement assemblée à la surface de la vitre
portant la structure de conducteurs au moyen d'une ligne de colle croise les raccords électriques dans la zone isolée au moyen de la couche de
protection (zone de croisement), la ligne de colle se compose dans la zone de croisement, conformément à l'invention, d'une matière avec un effet
d'isolation électrique nettement accru par rapport à la matière du reste de la ligne de colle. Ainsi, même pour une épaisseur résiduelle très faible de
la ligne de colle dans le produit fini, on obtient une isolation électrique améliorée de la pièce d'écartement dans la zone de croisement.
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